
Styremøte	29.05.2018	
Tilstede:	Anne	Ka.	Munkejord	,	Elin	Kvarme	Vittersø	,	Tove	Moland	,	Marit	Haslestad	,	Linda	Merete			
Gusland	,	Lene	Bråtejordet,	Doris	Hildenbrand	
	
Godkjenning	av	innkalling	og	saksliste	
Godkjenning	og	undertegning	av	referatet	fra	10.04.2018	
	
Til	Orientering:		
4-H-	Leir	trenger	ikke	noe	aktivitet	fra	vår	side	,	derfor	ble	det	ikke	sendt	ut	brev	til	lokallagene.	
	
Linda	har	sett	på	facebooksiden	og	jobber	videre	med	saken.	
		
Sak	13/2018	Endring	av	tidspunktet	for	lokallagenes	årsmøte	
Styret	i	NBK	har	avvist	saken	pga	forslaget	innebærer	en	vedtektsendring.	Vedtektsendringer	må	
fremmes	for	styret	I	NBK	minst	16	uker	før	ordinært	landsmøte.	
Vedtak:	VBK	tar	saken	til	etterretning.	
		
Sak14/2018	Felles	kontingent	
VBK	får	110	kr	av	kontingenten	,	men	det	er	ikke	bestemmt	enda	hvor	høyt	kontingenten	blir	,	det	
beveger	seg	mellom	660	eller	680	kr.	
I	dag	ligger	kontingenten	på	660	kr.		
VBK	er	bevisst	på	at	det	vil	bli	diskussioner	,	og	vi	planlegger	å	gi	mer	informasjon	på	
styrevervsammlingen	om	hva	pengene	blir	brukt	til	,	evt.	invitere	noen	fra	NBK.	
Spørsmål	om	det	skal	bli	likt	kontingent	i	hele	organisasjonen,	andel	fra	lokallagene	og	om	
kontingenten	skal	bli	indexregulert	?		
Vedtak:VBK	foreslår	et	tredelt	kontingent	med	4	%	til	lokallagene.	Vi	foreslår	likt	kontingent	i	hele	
organisasjonen,	dvs.	80%	til	NBK	,	16%	til	fylket	og	4	%	til	lokallaget.	
Det	ble	enstemmig	vedtatt.	
	
Sak	15/2018	Forslag	fra	Akershus	bygdekvinnelag		

- Ungdomskontingent	:	alle	under	30	år	betaler	halv	kontingent	
Vedtak:	VBK	er	positiv	til	det	,	men	avventer	stemmning	på	landsmøte	

- Ny	vision	:	«Bygdekvinnelag-	møteplass	for	aktive	bygder»	
Vedtak:	Vi	er	positiv	til	det.	

- Bruk	av	begrep	tilflytter	eller	innflytter	?		
Vedtak:	Vi	støtter	begrepet»	innflyttere»			

- Verdiplattform	
Vedtak:	Vi	er	positiv	til	det.	

		
	
Sak16/2018	Tester	for	Norwegian	Footprint	
Spisestedene	må	søke	om	å	bli	godkjennt	og	det	trengs	personer	med	interesse	for	mat	som	testere.	
Vedtak:	Lene	Bråtejordet	stiller	seg	til	disposisjon	,	Anne	Ka.	Munkejord	har	to	personer	som	kanskje	
kunne	være	interessert	,	vi	jobber	videre	med	saken.	
	
Sak	17/2018	Inspirasjonskveld	
Skjeestua	i	Stokke	er	leid	inn.	
Matrett	er	ikke	bestemmt	enda.	
Program:	Sosan	forteller	om	sitt	liv	,	tema	«Inkludering»	
																		Tema»Bygg»	,	Tove	tar	kontakt	med	«	ikke	bare	brød»	iPorsgrunn	
	
	



Sak	18/2018	Styrevervsammling	21.	November	
- Klasserom	på	Gjennestad	er	bestillt	
- Skjeestua	er	rimeligere	,	Anne	Ka.	ombestiller	hvis	den	er	ledig	

Vedtak:	Dato	er	bestemmt	,	vi	jobber	videre	med	saken.	
	
Sak	19/2018	Årsmøte	2019	
Tjølling	BKL	har	stillt	opp	som	vertskap	,	Dato	er	bestemmt.	
Vedtak:	Vi	takker	Tjølling	for	positivt	svar.	Representanter	fra	Tjølling	BKL	blir	invitert	til	første	
styremøte	etter	nyttår.	
	
Sak	20/2018	Sommerinfo	til	lokallagene	
Vedtak:	Anne	Ka.	sender	ut	til	lokallagene	før	helgen.	Linda	legger	det	ut	på	hjemmesiden.	
	
Eventuellt:		
-Personopplysninger	trengs	av	nye	styremedlemmer	for	Brønnøysundregisteret.	
-Momskompensasjon	er	mottatt	,	Saldo	ligger	på	89000	kr.	
-Tove	blir	bedre	kjennt	med	Bondelaget	,	de	har	også	fokus	på	søppel	og	plast	i	sitt	program.	
-	SNS	holder	sitt	årsmøte	snart.	
-	Idegransking	ang.	Temadag	2019	,	mer	info	kommer.	
	
Neste	styremøte	:	19.06.2018	hos	Tove	Moland		
	
Referent:	Doris	Hildenbrand	
	
	

	
	
	
	
	

	


